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VERSLAG VERGADERING LOR 24 oktober 2022 

Aanwezig:  

Leden : Steven Kemland, Jeroen Vandessel, Pia Van Looveren, Philippe Meesters,  Sofie Laureyssens, 

Jill Geens, Marcel Roosens  

Vertegenwoordigers politieke fracties : Olivier Rul, Tom Sleeuwaert, Karin Verbiest, Filip 

Vorsselmans 

Verontschuldigd: Paul Kegels, Frank Yseboot, Leentje Vervliet, Emery Frijters, Luc Faes 

Secretaris: Jan Koninkx 

 

1. Ontslag Eddy Van den Reeck 

Eddy Van den Reeck heeft via mail laten weten dat hij uit de LOR stapt. Hij voelt zich geen 

meerwaarde en er wordt naar zijn aanvoelen te weinig over de horeca gepraat. Bovendien gaat hij eind 

dit jaar met pensioen. Hij wenst de leden van de LOR verder veel succes met wat ze in de toekomst 

zullen ondernemen. Als er ooit iets wordt gedaan rond het thema ‘horeca’ is hij bereid hier aan mee te 

werken.    

 

2. Brief aan ondernemingen 

Er werd een ontwerpbrief opgemaakt die wordt voorgelegd aan de leden. Het ontwerp wordt op een 

aantal punten aangepast. Registratie van ondernemers kan ook gebeuren via een QR-code.  Bedoeling 

is om de brief eind november te versturen aan de ondernemers die worden geselecteerd op basis van de 

gegevens die worden aangekocht via Company Web. Philippe Meesters zorgt voor aankoop (bedrag 

wordt door de gemeente terugbetaald) van de gegevens en bezorgt deze aan de secretaris van de LOR. 

De communicatiedienst van de gemeente kijkt het ontwerp nog na vooraleer het verstuurd wordt. 

 

3. Andere mogelijke initiatieven om bestaan en werking van de LOR kenbaar te maken 

In het ZM van december zal ook een voorstelling van de LOR worden gedaan. De tekst van de brief 

aan de ondernemingen kan als basis dienen voor het artikel. 

Er wordt ook gevraagd om via FB, Elektronische Nieuwsbrief en Hoplr te communiceren ca. 2 weken 

na het verschijnen van het artikel in het ZM. 

Andere voorstellen : 

- Na versturen brief ook publicatie op digitale led-borden  

- Communicatie via Whatsapp. 

- Affiche laten maken met QR-code. 

- Adreskaartjes van de LOR met op achterzijde QR-code. 

 

4. Mailadres 

Het mailadres lor@zoersel.be werd aangemaakt. Jeroen Van Dessel, Steven Kemland en Jan Koninkx 

zullen dit adres beheren en vanuit dit adres mails kunnen ontvangen en versturen. 

 

5. Terugkoppeling vorige vergadering 

Het advies over het verplicht opleggen van commerciële ruimte op het gelijkvloers bij nieuwbouw in 

de kernen werd voorgelegd aan het college. Het college is hiertoe bereid. In eerste instantie gaat het 

om een aanbeveling omdat een wettelijk kader niet voor handen is. 

Het college vraagt nog wel een voorstel om te bepalen over welke zones het dan moet gaan. 

De LOR wil graag afwachten welke respons er komt op de te versturen brief en dat dit in een later 

stadium wordt voorgelegd via een bevraging aan de geregistreerde ondernemers.   

 

6. Varia 

Vragen vanuit de LOR : 

- Wanneer gebeurt er een evaluatie van de  fietshavens (worden weinig gebruikt m.u.v. de plaatsen aan 

Pour Tous) ? 

Als middenstandsvereniging laat weten welke fietshavens zij liever zien verdwijnen dan kan dat 

bekeken worden. 

- Komen er in de toekomst meer laadpalen, zo ja waar ? 

De uitrol van publieke laadinfrastructuur op het openbare domein zal de komende jaren door de 

mailto:lor@zoersel.be


Vergadering LOR 24 oktober 2022  

Vlaamse overheid georganiseerd worden door middel van een concessie-opdracht. De Vlaamse 

Regering duidde laadpaaloperatoren aan die de komende twee jaar deze uitrol zullen verzorgen in de 

deelnemende Vlaamse steden en gemeenten. 

Op korte termijn komen er een aantal voor het administratief centrum. In Halle aan de Lindedreef 

worden er ook voorzien bij de realisatie van een woonproject (vergunning werd verleend maar er 

werd beroep aangetekend bij de deputatie). 

- Werken aan Handelslei worden niet of laat gecommuniceerd (DCA). 

Hiervoor zal door de gemeente contact worden opgenomen met DCA. 

- Frequentie vergadering aanpassen ? 

Voorlopig wordt er afgesproken om elke 6 weken een vergadermoment in te plannen maar als er geen 

dringende zaken op de agenda staan kunnen er geplande vergaderingen worden afgelast. 

 

7. Volgende vergadering 

De volgende vergadering vindt plaats op maandag 12 december 2022 om 20 uur in vergaderzaal één.1 

van het administratief centrum. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


